NOTICE

This information applies only to the FTB-2/FTB-2 Pro and FTB-4 Pro units.

Note: This document is available in several languages at www.EXFO.com.

Installing the Carry Handle

In addition to the hand strap, you can install a carry handle on your unit.

Note: If you wish to use a shoulder strap (sold separately by EXFO), you must first install the carry handle.

To install the carry handle:

1. Position the unit so that its front panel is facing you, and that you can see its top panel.

Top panel



- **2.** Ensure that both ends of the carry handle are fully extended.
- **3.** Place the handle flat on the top of your unit as shown below.



4. Slide each end of the handle *under* the corresponding metal rod.

Pull on the straps until the base of each D-shaped metal ring rests on the corresponding rod.



6. Slide the straps through the D-shaped rings.



7. Fold the Velcro straps towards the center. Both ends should meet without any gap.



8. Fold the large part of the handle over the straps, and secure it in place with the Velcro.



You are now ready to use the carry handle, or to attach a shoulder strap.

P/N: 1070856 April 2017 **1/2** P/N: 1070856 April 2017 **2/2**

NOTICE

Ces informations s'appliquent uniquement aux appareils FTB-2/FTB-2Pro et FTB-4 Pro.

Note: Ce document est disponible en plusieurs langues sur le site www.EXFO.com.

Installation de la poignée de transport

Outre la dragonne, vous pouvez installer une poignée de transport sur votre appareil.

Note : Si vous souhaitez utiliser une bandoulière (vendue séparément par EXFO), vous devez d'abord installer la poignée de transport.

Pour installer la poignée de transport :

 Positionnez l'appareil de manière à ce que le panneau avant soit face à vous et que vous puissiez voir le panneau supérieur.

Panneau supérieur



- **2.** Vérifiez que les deux extrémités de la poignée de transport sont complètement déployées.
- Placez la poignée à plat sur le dessus de l'appareil comme montré ci-dessous.



- **4.** Faites glisser chaque extrémité de la poignée *sous* la tige métallique correspondante.
- Tirez sur les sangles jusqu'à ce que la base de chaque anneau métallique en forme de D repose sur la tige correspondante.



6. Faites glisser les sangles à travers les anneaux en forme de D.



7. Repliez les sangles Velcro vers le centre. Les deux extrémités devraient se rejoindre sans interstice.



 Repliez la partie large de la poignée sur les sangles et fixez-la à l'aide du Velcro.



Vous pouvez maintenant utiliser la poignée de transport ou fixer une bandoulière.

P/N: 1070856 avril 2017 **1/2** P/N: 1070856 avril 2017 **2/2**